



Check-in møde torsdag d. 27. August 2024

Sted:
Online

Tidspunkt:
19:15 – 20:00

Deltagere:

Bestyrelsen:

Mireille Enggaard Kempf (MEK)
David Coupar (DC)
Bodo von Münchow (BVM)
Jens Rudbeck (JR)
Michael Gandø (MG)
Søren Dall (SD)
Murad Ahmed (MA)

Suppleanter:

Therese Raffing (TR)
Thomas Møller (TM)

Referent:

Jens Rudbeck

Dagsorden:

1. Godkendelse af kontrakter til sommerlejr 2026 + 2027

- a. JR har fremsendt opdaterede kontrakter.
- b. Deadline for gennemlæsning er 28-08-2024 hvorefter det fremsendes til arrangørende.
- c. SD nævner at vi skal være opmærksomme på at undgå ekstraomkostninger så mest muligt bør blive faste aftaler så vidt muligt.

2. Økonomi – Status på fremsendte rapportering for 31.07.2024

- a. Der er fremsendt rapportering for 31.07.2024, JR har aftalt med IKC at rapporteringen fremover ligger klar i starten af måneden.
- b. SD ønsker at der ikke står indtægter under stævneområdet, da det opkrævningsgebyr som der tages hører til under konto "Fond Stævne udstyr"

3. DTaF pins – hjemtagning samt bestilling af nye?

- a. Jysk emblem fabrik (JEF) vil ikke længere lagerføre vores nåle og emblemer, har vi nogle alternative muligheder?
 - i. JR tager kontakt til JEF og får udarbejdet en aftale med dem til godkendelse af bestyrelsen.
- b. SD oplyser at der også skal tages en beslutning omkring indkøb af medajler til DM.
 - i. Alle er enig i at der bør være en ordentlig kvalitet af medajler til DM.
 - ii. JR tager kontakt til JEF og undersøger om vi kan nå at få dette klaret inden DM 2024.

4. Invitation til Nordborg jubilæum – hvem deltager fra DTaF?

- a. Bør der laves en general plan for jubilæum da vi nok vil se en del over de næste par år.
- b. BVM undersøger om han har mulighed for at deltage.



- c. MA foreslår at der bliver lavet en standard for hvad vi laver af anerkendelser til jubileum.

5. lukket punkt

6. Eventuelt

- a. JR beder om at få godkendt en budgetoverskridelse på 2.556,16 kr i forbindelse med OL eventet (Storskærmsvisning) i VTK som så vil blive pålagt Bredde konti.
 - i. Dette er godkendt.
- b. MEK har haft en snak med IKC/sekretariatet angående manglende svar og at der er brug for at vi kan regne med at medlemmerne i DTaF samt bestyrelsen får svar.